
Tour Code: JFG-2

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Old Samurai Residence
武士故居

Old Samurai Residence
武士故居

Umi Jigoku
海地狱-别府最大温泉口

Umi Jigoku
海地狱-别府最大温泉口

Yütoku Inari Shrine
祐德稻荷神社

Yütoku Inari Shrine
祐德稻荷神社

Unzen Hell
云仙地狱谷
Unzen Hell
云仙地狱谷

Japan
日本

6D4N
九州新魅力

（福冈 / 长崎 / 熊本 / 别府 / 佐贺）
KYUSHU EXPERIENCE

(FUKUOKA / NAGASAKI / KUMAMOTO / BEPPU / SAGA)



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 
  

D3 BEPPU b ASO b 
KUMAMOTO (B/L/D)

 Yufuin Onsen Village
 Kinrin Lake
 Umi Jigoku
 Kamado Jigoku

**Experience Foot Bath Steam Hot Spring**
 Komezuka
 Kusasenri
 Mt. Aso Nakadake Crater

**Subject to weather condition or change to Mt. Aso 
Crater Museum**

D4
KUMAMOTO P 
SHIMABARA b 
NAGASAKI (B/L/-)

 Kumamoto Castle (Outlooked)
 Kumamon Square - Kumamon Office
 Suizenji Garden
 Koi No Uyogu Machi (Street with Swimming Carps)
 Old Samurai Residence
 Unzen Hell
 Obama Foot Spa Hot Spring

**Experience Foot Bath**

D5
NAGASAKI b SAGA b 
FUKUOKA (B/L/-)

 Nagasaki China Town
 Spectacles Bridge
 Yütoku Inari Shrine
 Arita Porcelain Park
 Saga Castle History Museum

D1 DEPARTURE a FUKUOKA
(-)

D6
FUKUOKA a DEPARTURE

(B/L/MOB)

 Fukuoka Tower (Outlooked)
 Canal City Hakata

 Dazaifu Tenmangu Shrine

D2
ARRIVAL a FUKUOKA b 
BEPPU (MOB/D)

     4 ★ HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Sumiyoshihama Resort Park Hot Spring Hotel or similar class x1 Night
✓ Kumamoto KB Hotel or similar class x1 Night
✓ Nagasaki Marine World Hotel or similar class x1 Night
✓ Monte Hermana Fukuoka Hotel or similar class x1 Night

✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:
★ Sashimi Set ★ Hot Spring Flavour
★ Chicken Sukiyaki ★ BBQ Buffet
★ Seafood Steam Set ★ Tempura Set

SCHEDULE
FUKUOKA

 Dazaifu Tenmangu Shrine - is dedicated to Sugawara Michizane who is known as the god of
learning, it is busy all through the year with a lot of visitors praying for success in exams and academic 
achievement. 6000 plum trees are planted on the site.

 Yütoku Inari Shrine - it is considered one of Japan’s top three shrines dedicated to Inari alongside 
Fushimi Inari Shrine inKyoto and Yoyokawa Inari Shrine in Aichi Prefecture. One of Shinto’s most
popular deities, Inari is associated with rice, prosperity and foxes.

 Arita Porcelain Park - Designed in the style of traditional German village; it features a massive
reproduction of the Zwinger, a palace in Dresden. The major focus is on procelain, Arita’s signature
product.

 Saga Castle History Museum - is a reconstruction of the main keep (Honmaru) of Saga Castle
built in 1838, during the last years of the Edo Period. It is one of the largest wooden reconstructions in 
Japan. Over 700 rush mats (Tatami) are laid in the building.

NAGASAKI

 Koi no Uyogu Machi - the spring wataer that flows into Shimabara from Mt. Unzen is so pure that 
koi can swim in it, and in this district south of the castle you can see the fish in the drainage canals on 
the sides of the streets.

 Old Samurai Residence - you can find the well preserved old samurai houses. In the center of
the street, a canal is running.The houses were built for infantrymen who fought with guns. The area
was called Teppo machi, which means Gun Town. Now, 3 old samurai houses are open to the public. 
You can see a humble life of low rank samurai.

 Unzen Hell - Hot water and gases spout out of the earth. White steam and a smell of sulfur
accompany you as you walk through this hotspot of volcanic activity.

 Obama Foot Spa Hot Spring - from the open-air hot spring, 105 meters in length, this is the
longest foot bath in Japan.

 Spectacles Bridge - the oldest stone arch bridge in Japan, the double arches of the Meganebashi 
stone bridge resemble a pair of spectacies when reflected in the river.

BEPPU

 Yufuin Onsen Town - is a popular hot spring resort, lacated about ten kilometers inland from
Beppu,another, much larger and more developed hot spring resort. Yufuin has a wealth of art
museums, cafes & boutiques.

 Kinrin Lake - because of the hot springs, the temperature difference makes the lake hot and
steamy. It is especially obvoius in the morning, the misty mountains and waters are so fascinating with 
the literati.

 Umi Jigoku (Sea Hell) - is the largest and widest hot spring on the Jigoku Meguri Tour, and our 
No. 1 recommendation! The water at Umi Jigoku is an especially beautiful cobalt blue, and it is rare
even amongst Japanese hot springs to see this color. The reason for this spectacular cobalt blue color 
is the naturally high levels of iron sulfate in the water.

 Kamado Jigoku - is the part of the Jigoku Meguri Tour where you can have the most varied
experiences. It is not a wll-known fact, but there are more ways to enhoy hot springs than simply
bathing in them! You can also experience a hot spring through drinking and smelling it yourself.
(experiences, there are also three types of hand, feet, throat, and skin steaming water, as well as
footbaths. More than just immersing yourself in the hot spring’s water, feel free to get a taste of a new 
hot spring experience).

KUMAOTO

 Komuzuka - is a volcanic cone in Aso and is about 50 meters in height. A green field covers the
surrounding area and the surface of it.

 Kusasenri - a vast emerald green grassland plateau with peacefully grazing cows and horses
reflected in the still crater ponds on the top of the central peaks os Aso.

 Mt. Aso Nakadake Crater - is where you’ll be able to get the closest to the crater of Mt. Aso.

 Kumamon Square - is the main headquarters of Kumamoto Prefecture’s lovable mascot,
Kumamon. Kumamon is popular all over Japan and even overseas. People can explore, hangout, and 
play any time while learning more about Kumamon as well as Kumamoto tourism and local products.
Visit now and get to hang out with Kumamon himself in his “office”!

 Suizenji Garden - orininally a temple, this beautiful strolling garden and tea arbor in Kumamoto
was.

Yufuin Onsen Village
汤布院小镇

Yufuin Onsen Village
汤布院小镇

Saga Castle History Museum
佐贺城本丸历史馆

Saga Castle History Museum
佐贺城本丸历史馆

Obama Foot Spa Hot Spring
小滨温泉日本第一足汤日本最长足汤

Obama Foot Spa Hot Spring
小滨温泉日本第一足汤日本最长足汤



✓ 4 早餐 ／ 4 午餐 ／ 2 晚餐

风味餐：
★ 生鱼片定食 ★ 温泉料理
★ 鸡肉陶板烧 ★ 烤肉自助餐
★ 海鲜蒸定食 ★ 天妇罗定食

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 太宰府天满宫 - 此处为日本全国各地天满宫的总本社，每逢考试期间就挤满了祈求金榜题名
的学子家长。由于菅原道真爱梅，天满宫园中遍植梅树，梅饼、梅茶等更是当地名产。

 祐德稻荷神社 - 建于西元1687年，和伏见道荷、笠间道荷并称日本三大稻荷神社。本殿倚石
璧山而立，在山脚的广阔腹地内，坐落着楼门、神乐殿、神殿、拜殿等主要建筑皆采用总漆
涂。由于这般风格和壮观形象，人们又称之［镇西日光］。另外，外苑东山公园是知名的杜
鹃花名胜。

 有田陶瓷主题公园 - 是以日本国家级传统工艺品 “有田烧” 陶瓷器为中心，集聚展示世界各
地陶瓷器的主题公园。公园建筑以德国德累斯顿的茨温格宫为蓝本进行建造。

 佐贺城本丸历史馆 - 建于江户时代末期（1838年）的佐贺本丸御殿复原利用的博物馆，日本
最大规模的木造复原建筑物。馆内铺设700多张榻榻米。

福冈

 米冢与草千里滨 - 这里是一座火山丘形状好似在草原上浮游的绿色圆锥山顶有火山坑，经由导
游介绍故事，来到一望无际的草千里，观赏牛羊放牧情景。

 阿苏火山 - 位于九州的中央，是横跨熊本县和大分县的阿苏国立公园的中心，是世界屈指可数的
活火山，拥有全世界最大的破火山口。

 熊本城 - 由加藤清正于庆长六年（1601年）起耗费了七年岁月才修建而成的，是日本三大名城
之一。城的四周有约800棵樱花树，是熊本受欢迎的赏樱地点。

 熊本广场 - Kumamon诞生于2011年3月九州新干线全线开通之时，身躯庞大却身手灵活，常摆
出搞笑姿势，广受日本男女老少欢迎，更一跃而成世界级偶像，还有自己的网站、脸书与宣传
小组，代言商品每每造成抢购热潮。勇夺日本吉祥物大赛冠军、人气超高的萌熊（Kumamon）
负责推广故乡熊本县的观光业务，此次特别安排至它的办公室。

 水前寺成趣园 - 水前寺成趣园公园是传统的日式花园，环绕一个天然泉池而建。该地区原本是
熊本领主细川忠利于1632年所建的水前寺的旧址。

熊本

 岛原鲤鱼街 - 但街道两侧花木扶疏的庭院，拱廊相连的宁静街道，民房四周都围绕着清清浅浅
的水渠，整座城镇到处都有地下水涌出，流淌在这一条条的水道中，1000多尾的鲜艳锦鲤就这
样悠哉悠哉地在家前屋后，顺着缓流游动戏水，鲤鱼街让我们体会到什么是悠闲和谐。

 武士故居 - 江户时代（1603-1868）岛原藩等武士们居住的地区，现在指定为街道保存地区。
现在也仍然保留着城下町浓厚的气氛。

 云仙地狱谷 - 是日本著名的温泉地。水气喷射，白烟袅袅，烟雾缭绕，到处可见硫磺岩石。摄
氏100多度的热泉奔腾不息。

 小滨温泉日本第一足汤 - 小滨温泉汤的温度非常高，105度。它是日本拥有最热及最活跃泉水的
温泉。它对神经痛风湿的疗效是为人熟知的。也是日本最长的足浴。

 眼镜桥 - 石质圆形拱桥，是日本三大名桥之一。因桥身与映入水面的倒影重叠好似眼镜一般而
得名“眼镜桥”。在此还有在桥周堤坝上找到心形石头的人爱情就会成功的传言。

长崎

 汤布院 - 位于著名由布岳山脚下，有［晨雾和山泉之乡］美称，有许多美术馆及画廊，是一个
宁静优雅的山中城镇，温泉更是自古闻名。在此您可尽情享受城镇的好山好水好风光。

 金麟湖 - 有温泉汇流而成的金麟湖，即使是严冬季节，湖水也热气腾腾，是盆地中晨雾的来源
，是汤布院最著名的湖泊。

 海地狱 - 凉爽的艳蓝色池塘，里面竟然是98度的热水，在100度左右的喷气、热泥、热水、喷
出的“地狱”中，凉爽的蓝色和热气形成激烈反差。汤布院－位于著名由布岳山脚下，有［晨
雾和山泉之乡］美称，有许多美术馆及画廊，是一个宁静优雅的山中城镇，温泉更是自古闻名
。在此您可尽情享受城镇的好山好水好风光。

别府

第二天 抵达 a 福冈 b 别府 (机上用餐/晚)

 太宰府天满宫“小江户古物街坊”

第三天 别府 b 阿苏 b 熊本 (早/午/晚)

 汤布院小镇
 金麟湖“魅力之湖”
 海地狱“别府最大温泉口”
 灶地狱“别府最特色温泉池”

**可体验足浴温泉 “蒸温泉”**
 米冢
 草千里滨
 阿苏火山口

**若天气不允许前往将换阿苏火山博物馆**

第一天 启程 a 福冈 (-)

第四天 熊本 P 岛原 b 长崎 (早/午/-)

 熊本城（外观）
 熊本广场 ~ 熊本熊部长办公室
 水前寺成趣园“熊本名园”
 鲤鱼街“锦鲤嬉游之城”
 武士故居
 云仙地狱谷
 小滨温泉日本第一足汤日本最长足汤

**可体验足浴**

第六天 福冈 a 回程 (早/午/机上用餐)

 福冈塔（外观）
 博多运河城

第五天 长崎 b 佐贺 b 福冈 (早/午/-)

 长崎新地中华街
 眼镜桥“日本三大名桥之一”
 祐德稻荷神社

**当地人祈求生意兴隆与恋爱超灵验神社**
 有田陶瓷主题公园“洋溢着异国风情的”
 佐贺城本丸历史馆

Koi No Uyogu Machi
昭和新山

Koi No Uyogu Machi
昭和新山

Spectacles Bridge
眼镜桥-日本三大名桥之一

Spectacles Bridge
眼镜桥-日本三大名桥之一

Mt. Aso Nakadake Crater
阿苏火山口

Mt. Aso Nakadake Crater
阿苏火山口

✓ 吉滨 Resort Park 温泉酒店或同等级  x 1 晚
✓ 熊本 KB 酒店或同等级 x 1 晚
✓ 长崎 Marine World 酒店或同等级  x 1 晚
✓ 福冈蒙特埃马纳酒店或同等级  x 1 晚

4 ★ 酒店（4晚）



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 日本 JAPAN 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

总数:

Japan : +81

日本 : +81                   

Japan (Osaka) - 1 hour ahead of Malaysia

日本（大阪） 标准时差快马来西亚时间1小时

100 JPY = MYR 3.70

100 日元 = 马币 3.70

Voltage - almost always 100 V

电压 - 100伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
        2 flat blade pin + 1 round pin

Japanese Yen  -  JPY

日元 - JPY

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡在日本都能通行
* Credit card are used widely in Japan

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
20℃ - 6℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
28℃ - 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
25℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
13℃ - 3℃

A321


